
                                  
                                   

To:                                      RaadsledenLijst 
Subject:                             Houtkachel 
 

Mijne Heren, 
 
Omtrent de houtkachel; 
 
 Deze stook ik al sind 10 jaar en 
nog nooit heeft iemand in de buurt hierover geklaagd. 
Ik stook uitsluitend " droog" hout en let goed op" hoe" ik stook.! 
Ik woon op een winderige hoek , het huis is vochtig en mijn kachel houdt mij warm. 
Als ik dit met gas zou moeten doen, zou dit financieel heel moeilijk worden. 
Verbieden zie ik dan ook niet als een optie. 
Van 4 tot 12 uur stoken lijkt mij ook een heel slechte optie. 
Goede filters op de schoorstenen verplichten lijkt mij wel  een goed idee. 
Ik hoop dat U tot een goede beslissing komt waarmee ik zou kunnen instemmen.  
 
met vriendelijke groet 

 

 Sommige mensen die dit bericht hebben ontvangen, ontvangen niet vaak e-mail van 
 Ontdek waarom dit belangrijk is 

 




